



Katapusan sa kinabuhi

Andam naka?



Ang tanan sa Pisikal nga Uniberso adunay sinugdanan ug katapusan!

Kontento

Pasiuna ~ Kalag~Pag-ampo sa kalag~Kaguol~Pag-ampo sa kasubo~ Cremation~Ibalik ang dili maayo nga pag-ampo~Ibalik ang Maayong Pag-ampo~Adlaw sa Paghukom sa mga lubnganan~Scale sa Kaputli~Vault sa mga Kasinatian sa Kinabuhi~ Reinkarnasyon~Anghel~Anghel nga Tigbantay~Mag-aani~Tigbantay sa ganghaan~

ubang mga Anghel~

Namatay

Pasiuna

Nakompleto sa usa ka Kalag ang Misyon niini. Andam na kini nga mobiya sa pisikal nga lawas ug mopadayon ngadto sa Afterlife. Alang sa mga paryente, higala ug komunidad adunay kasubo nga bantayan.



Ang Afterlife magsugod sa usa ka cremation aron masiguro nga buhian ang Kalag. Ang Cremation nagpagawas sa Kalag. Gilimpyohan sa kalayo ang paglaglag sa mga impeksyon sa lawas ug gibuhian ang Kalag aron magpadayon sa Espirituwal nga Ganghaan.

Human sa kamatayon a'Ibalik ang Maayong Pag-ampo' o 'Ibalik ang Daotan nga Pag-ampo' pwede gamiton. Kini nga mga pag-ampo nangutana **1 Dios**sa pagganti o pagsilot sa usa ka tawo.



Ang mga lubnganan dili madawat kay kini gi-recycle alang sa ubang mga katuyoan.

Usa ka Gatekeeper Angel ang nagdesisyon kung dawaton ba ang usa ka Kalag o ipadala kini pagbalik. Usa ka mangitngit nga Ganghaan ang Kalag mibalik. Ang usa ka mahayag nga Ganghaan usa ka giabiabi nga Kalag adunay Adlaw sa Paghukom.



Sa Adlaw sa Paghukom **1 Dios** pangutana sa Kalag. Human sa pagpangutana ang Kalag nagpadayon sa Purity Scale. Gibalikbalik sa usa ka Kalag ang dili maayo ug maayo nga mga kasinatian sa kinabuhi. Dayon kini mobalhin ngadto sa Life experiences Vault.

Bisan ang usa ka Kalag makakuha og laing lawas, mao ang Reinkarnasyon. O ang Kalag nakakolekta ug igo nga mga kasinatian sa Kinabuhi aron mahimong walay katapusan (Anghel). Ang usa ka Anghel nagsugod sa pagka Guardian unya Reaper, sa takdang panahon nahimong Gatekeeper.

Mga sukaranan

Adunay ubang mga Anghel.

1 Dios nagtawag sa Espirituwal nga Uniberso: 'Langit'.

LangitdiinMga kalag'mahimong'Walay katapusan'. 1

Diosnagtawag sa Walay Katapusan:'Anghel'.

Kalagnakuha nimo ang 1

1 Diosmao ang orihinal nga Kalag ug**Walay Katapusan nga Kalag**.Ang Kalag espirituhanon.
Ang Orihinal nga Kalag 1 Dios maayo ug daotan.

1 Diosnaghimo ug 2 ka matang sa Kalibutan. Usa ka Espirituwal: '**Langit**' ug pisikal:
'Uniberso'.Naglungtad sila nga nagsuporta sa usag usa. Sa ika-4 nga adlaw sa paglalang **1 Dios**naghatag
sa matag pisikal nga kinabuhi nga porma sa usa ka espirituhanon nga kauban. Usa ka Kalag! Nakuha nimo
ang 1. Ang pisikal nga siklo sa tawo sa Kalag nagsugod sa:[Pagkatawo](#)> [pagtubo](#)> [pagkat-on](#)>
[pagpadaghan](#)> [pagtudlo](#)> [himalasyon](#)> [cremation](#).

Ngano nag exist ko ?Usa ka Kalag(**Imo**)gikan sa Espirituwal nga Uniberso nakakuha sa panudlo
niini(**gikan sa 1 Dios**)sa unsay nasinati sa kinabuhi(**emosyonal ug pisikal**)kini anaa sa Pisikal nga
Uniberso. Ang mga instruksiyon dili klaro sama sa gidahom gikan sa dili hingpit nga Uniberso.
Paghatag ug Kalag nga pagka-flexible alang sa pagkompleto sa misyon niini.Aron makompleto ang
misyon niini sa Pisikal nga Uniberso ang usa ka Kalag nagkinahanglan ug pisikal nga panagway
(**imong lawas**). Ang hinungdan sa Imong paglungtad mao ang pagtabang sa Imong Kalag nga
makaangkon sa mga kasinatian sa kinabuhi nga gikinahanglan niini aron makompleto ang misyon
niini.

Mga kasinatian sa kinabuhimnga panghitabo nga imong mahinumduman hangtod sa imong
pagkamatay o pagkawala sa memorya.Kini nga mga panghitabo malipayon kaayo(**natuman
ang damgo..**)o dili malipayon(**grabe nga aksidente..**), pagtukod sa kinaiya.Nagtuong
Custodian Guardian nga ang matag indibidwal magrekord sa ilang mga kasinatian sa
kinabuhi ug ipasa kini:**Pagpadayon sa Kahibalo!**

Nganong ang ubang mga tawo mamatay nga batan-on?Ang misyon sa kasinatian sa Kinabuhi sa
Imong Kalag mahimong nahuman sa sayo nga yugto(**pagkabata**)sa pagkaanaa.Sa matag higayon
nga ang usa ka kasinatian sa kinabuhi nga misyon makompleto ang lawas kinahanglan nga
mamatay. Mao nga ang mga tawo mamatay sa lainlaing edad.

Usa ka Kalag human makasulod sa pisikal nga lawas gihatagan ug,'Misyong
'gikan sa**1 Dios**.Ang misyon mao ang pag-angkon sa espesipiko, 'Mga
kasinatian sa kinabuhi'.Gihatud kini sa Kalag sa 'Purity Scale'.



Ang pisikal nga lawas sa usa ka Kalag naa aron mahimo ang mga kasinatian sa kinabuhi nga posible.Ang
relasyon sa usa ka Kalag uban sa pisikal nga lawas niini dali moalisngaw, dili perpekto sama sa Uniberso.

Ang pisikal nga lawas sa usa ka Kalag adunay 2 ka Anghel nga gi-assign, pareho nga Guardian
Angel.1 nagbantay sa misyon(Ang usa ka lawas adunay aksidente nga dili bahin sa misyon,
ang lawas mamatay, ang Anghel 1 naghimo usa ka milagro, ang lawas ug misyon naluwas).
Ang uban nga pagsulay sa Angel(**tental**)ang pagkahamtong sa Kalag

ug ang moral nga kalig-on niini(konsensya).

Kung ang misyon sa Kalag makompleto ang pisikal nga lawas mamatay. Ang Kalag mosaka ngadto sa Espirituwal nga Ganghaan. Ang usa ka mangitngit nga espirituhanong ganghaan nagpasabut nga usa ka 'Gagatekeeper Angel' nagpadala usa ka Kalag pabalik(dili kompleto nga misyon, usa ka lawas ang mibalik gikan sa pagdeklarar nga patay). Usa ka mahayag nga Espirituwal nga Ganghaan ug ang Kalag giabiabi.

1 Diosnaghulat nga makadungog gikan kanimo !

KalagPag-ampo

Mahal **1 Dios**, Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso Gibati ko nga walay sulod, nawala, walay katuyoan
Usa ka mapaubsanon nga tigbantay nga nanglimbasog nga mahimong maayo Usa ka minahal nga tawo nga nagtuman sa ilang misyon

Gipagawas sa kalayo kini nga Kalag alang sa Adlaw sa Paghukom Usa

ka talagsaon nga Kalag nga gimingaw

Alang sa Himaya sa **1 Dios** ug ang Kaayohan sa Katawhan

Kini nga pag-ampo gihimo human mamatay ang usa ka tawo. Gigamit sa seremonya sa Katapusan nga portal sa Crematorium.



Kaguol

Ang pagbangotan usa ka kahimtang sa kasubo tungod kay namatay ang usa ka membro sa pamilya o higala. Kung ang usa ka tawo mamatay ang ilang lawas adunay autopsy, cremation ug usa ka Estate. Ang Kalag nagsugod sa Kinabuhi. Ang mga tawo nga nagpakabana sa namatay anaa sa kahimtang sa pagbangotan. Ang pagbangotan moabut sa lainlaing emosyonal nga mga yugto. Ang labing grabe mao ang Kaguol.

Kaguol dili maagwanta emosyonal nga kasakit human sa usa ka Kapildihan. Ang kasubo usa ka labing sakit ug makapalambo sa kinaiya nga kasinatian sa kinabuhi nga masinati sa usa ka tawo. Usa ka gutlo normal ang tanan, unya nag-antos kami sa pagkawala ug hapit dili maagwanta nga emosyonal nga kasakit. Ampo (Pag-ampo sa Kasubo) padayon sa pag-ampo. Padayon sa pag-ampo sa tanang yugto sa kasubo! Nakatabang kini!



Ang 1st ang reaksyon mao ang dili makatuo. Dili kini mahitabo. 'Wala ko nagplano niini'.
Ang pag-inusara, kinahanglan ang pribasiya, normal ang pagkaluya.

Sunod nga kasuko mabati sa hinungdan sa kasubo, ang uban, ang kaugalingon, **Dios**. Ang nagbangotan mibati og pagmahay tungod sa mga nawala nga mga oportunidad. Nagpatuyang sa kaluoy sa kaugalingon, pagbasol sa kaugalingon. Ang uban midawat sa Pagkaadik.

Unya ang bargaining sa **Dios** ug ang kapalaran nagsugod. Kung mosaad ko nga usbon o buhaton kini o kana mabalik ang pagkawala o mawala ang kasakit. **Desperasyon nga miresulta sa pangandoy nga panghunahuna.**

Ang mga handumanan mosangpot sa paghinumdom, pagpamalandong ug pagbalik-balik sa nangagi. Ang pagkaamgo sa pagkawala nalunod. **Ang pagkamanhid, mga pagbuto sa kahaw-ang, pagkawalay paglaum ug depresyon mahitabo.**

Sa kadugayan ang pagdumala sa kasubo molambo. Karon na ang panahon sa pag-normalize, pagkonektar pag-usab sa kinabuhi sa imong palibot. **Ang interes sa palibot mibalik.**

Ang pagbalik sa paglaum ug ang pagplano mahimong hinungdanon. **Pagkonektar pag-usab! Pamilya, higala, komunidad naghulat sa imong pagbalik.**

Adto sa gawas. **Nindot ang Kinabuhi! Ang mga langgam nag-awit ang Adlaw nagsidlak, paggawas ug Harmonize! Daghan ka og panginabuhi.**

Sa unsang paagi makatabang ang uban? **Ang paglipay dili makatabang, ang simpatiya dili makatabang, ang pagsabot dili makatabang. Ang pailub ug suporta makatabang.**

1 Dios naghulat nga makadungog gikan kanimo !

Kaguol Pag-ampo

Mahal **1 Dios**, Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso
Palihog Welcome sa usa ka miyembro sa among komunidad
Nagbaha ang akong mga mata sa mga luha
Ang akong kasingkasing nabuak ubos sa dili maagwanta nga
kasakit Palihog hupaya ako, hatagi akog paglaom ug katuyoan
Ang imong labing mapaubsanon nga matitud-anon nga tigbantay nga
magbalantay (1st ngalan) Alang sa Himaya sa **1 Dios** ug ang Kaayohan sa Katawhan



Gamita kini nga pag-ampo pagkahuman sa pagkawala sa usa ka minahal nga 1!



Cremation

Ang lawas sa tawo adunay sinugdanan ug katapusan. Sa katapusan niini kinahanglan nga buhian ang usa ka Kalag. Aron masiguro nga ang Kalag buhian ug ang Afterlife posible ang lawas sa tawo kinahanglan i-cremate. **Kung ang usa ka Kalag dili buhian kini anaa sa limbo isip Ghost.**



Cremation dili lamang gikinahanglan aron mapahigawas ang Kalag kondili alang usab sa mga rason sa panglawas. **Ang cremation naglimpyo sa mga delikado nga bakteryas, virus, ulod sa insekto ug fungi nga mahimong mupuyo sa lawas.**

ACrematorium kay usa ka pasilidad sa serbisyo publiko sa probinsiya. **Kini nga pasilidad**

nagdumala sa usa ka morgue, end portal ug tanaman.Dinhi gipa-autopsy ang mga patay, gi-recycle ang pamasaha.

Morgue: Tanan nga namatay gidala sa morgue alang sa autopsy.Ang autopsy mao ang pag-establisar sa hinungdan sa kamatayon, pag-ila sa namatay, lakip ang usa ka toxicology aron mahibal-an kung ang usa ka lawas makatakod sa bisan unsang paagi ug mahimo'g nataptan sa laing tawo.Ang pagpangita nagdesisyon kung unsa ang sunod nga mahitabo.

Usa ka natural nga pagpangita sa kamatayon, ang lawas gibalhin sa 'End Portal.Usa ka kadudahan nga kamatayon nga nakit-an ang lawas gibalhin sa 'CiL'(Criminal investigation Lab).Usa ka makatakod nga kamatayon nga nakit-an ang 'Provincial Defense Emergency center'(PDEc)gialerto. Gikuha sa PDEc ang lawas ug gi-apply ang angay nga quarantine.

Ang pag-cannibalize sa lawas sa tawo sa wala pa o pagkahuman sa autopsy usa ka imoral nga kriminal.Ang cannibalizing mao ang pagtangtang sa mga parte sa lawas, likido sa lawas, itlog, sperm.Ang cannibalizing bahin sa lawas usa ka krimen:**Si MSR7**

Katapusan nga Portal: Human makadawat ug lawas ang usa ka Cremator nag-andam sa impormasyon sa pag-apod-apod sa lawas ug yuta alang sa pagtan-aw.Ang matag lawas giandam sa samang paagi walay eksepsiyon.Usa ka hubo nga lawas(Ang mga tawo nagsugod sa kinabuhi nga hubo sila nagtapos sa kinabuhi nga hubo)gitabonan sa usa ka olibo nga kolor nga lino nga panapton nga ang ulo lamang ang makita gibutang sa usa ka yano nga karton nga lungon. Walay madugang (isulod sa lungon). Walay mapasa sa Kinabuhi gawas sa Kalag.

Gitakda ang petsa ug oras sa pagtan-aw bisan kinsa nga tawo nga makaadto aron manamilit.Ang mga tumatan-aw mahimong mag-ampo nga hilom gamit angPag-ampo sa KalagugIbalik ang Maayong Pag-ampoo Ibalik ang Daotan nga Pag-ampo,Pag-ampo sa Kasubo.

Ang Cremator nagtakda ug petsa ug oras para sa Cremation.Ang usa ka Afterlife nga kagubot gihimo sa usa ka Elder gikan sa labing duol nga Pagpundok.

Ang lungon kay sirado ang mga kita sa cremation.Usa ka gipagawas nga Kalag misulod sa usa ka gisiga nga Espirituwal nga Ganghaan nga giabiabi sa Gatekeeper...Ang mga nagbangotan makadawat ug plake matag usa aron dad-on sa ilang balay.

1 Diosnaghulat nga makadungog gikan kanimo !

Ibalik ang maayoPag-ampo

Mahal**1 Dios**, Magbubuhat sa labing matahum nga Uniberso Imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay nga magbalantay (1stngalan) Ang mga hangyo nga ang maayo (ngalan) nabuhat angayan og dugang nga pag-ila (ngalan) nagrepresentar sa maayong ikatanyag sa Katawhan. Usa ka inspirasyon sa uban

Hinaut nga (ngalan) ibalik (gidaghanon) ang tanan nga kalipay sa mga nakadawat sa maayong mga buhat



Alang sa Himaya sa **1 Dios** ang Kaayohan sa Katawhan

Kini nga pag-ampo gigamit alang sa usa ka Maayong tawo sa wala pa o pagkahuman sa cremation!

Ibalik ang daotan Pag-ampo

Mahal **1 Dios**, Magbubuhay sa labing matahum nga Uniberso Imong labing

mapaubsanon nga matitud-anon nga tigbantay nga magbalantay (1stngalan)

Ang mga hangyo nga nahimo sa daotan (ngalan) angay nga dugang nga silotan (ngalan)

nagrepresentar sa Daotan usa ka lama sa Katawhan usa ka salawayon nga dulumtanan usa ka daotan

Hinaut nga ang daotan (ngalan) mabuhi (gidaghanon) mga panahon sa tanan nga pag-antus sa mga

biktima Alang sa Kahimayaan sa **1 Dios** ang Kaayohan sa Katawhan

Kini nga pag-ampo gigamit alang sa usa ka Daotan nga tawo sa wala pa o pagkahuman sa cremation!



Tanaman sa Crematorium: Ang lawas gi-recycle pinaagi sa abo sa pagsunog. Pagkabuntag human ang mga abo sa pagsunog kay mikaylap sa tanaman sa Crematorium. Ang abo dili makuha. Kanunay silang gipakaylap sa tanaman sa Crematorium.



Hinumdomi! Mga binilanggo nga namatay sa **Rehabilitasyon** ang ilang mga abo gisabwag sa ibabaw sa Crematorium compost.

Cremation sa ubang mga butang nga buhi magamit lamang kung ang ilang pisikal nga presensya wala gigamit sa bisan unsang porma sa pag-recycle. Para sa cremation (mga binuhi, bisan unsa nga makahilo, masakiton..). Sa panguna ang cremation parehas ra sa mga tawo. **Walay cremation**, mga butang nga makaon o ma-recycle, compost...

Ang mga lubong sa lubnganan dili madawat tungod kay ang nagtubo nga populasyon kinahanglan nga mogamit sa yuta nga mas mapuslanon. Kini nga mga lubong nagmugna og mga Ghosts pinaagi sa dili pagpagawas sa usa ka Kalag. Ang Graveyard's gipaboran sa mga dautang elitist nga nagpasigarbo: Mahal nga lungon, mahal nga lapida, magarbo nga talan-awon nga mausoleum.



Ang mga preserbatibo sa pagkaon nagpugong sa lawas gikan sa pagkadunot paghunong sa paggamit pag-usab sa mga lubnganan. Ang mga lubnganan nagdasig sa krimen, pagpangawat ug bandalismo.

Ang gipasagdan nga mga lubnganan adunay dili maayo nga mga peste...



Wala nay bag-ong Graveyards. Ang naglungtad nga mga lubnganan gisirhan, gikalot. Ang mga salin gi-cremate ug gibuklad sa tanaman sa Crematorium. Ang yuta kay gamiton sa ubang mga katuyoan.

Cremation mao lamang ang madawat nga matang sa lubong!



Adlaw sa paghukom usa ka bahin sa Siklo sa sinugdanan ug katapusan ug pag-recycle' (Adlaw 2).Kini mao ang 2ndyugto sa Kinabuhi.

Usa ka giabiabi nga Kalag mosulod sa espirituhanong Ganghaan.Giabiabi sa Gatekeeper Angel.Unya gipangutana ni**1 Dios**:

1 Dios gusto nga gipasabut kung unsang kahibalo ang padayon nga natipon sa tawo. Giunsa kini nga kahibalo gigamit alang sa kaayohan sa lokal nga puy-anan, palibot ug komunidad.**1 Dios** Gusto nga gipatin-aw kung giunsa ang iyang labing bag-o nga mensahe namati, mikaylap..**1 Dios** Gusto nipasabot giunsa pagtabang sa tawo si Cage Evil.Ang linibo ka tuig sa Pagkadaotan hapit na matapos.

Matikdi! Ang usa ka Kalag dili makagamit ug mga pasangil, magpakaamang o mamakak**1 Dios**.

Human sa pagpatin-aw sa usa ka Kalag gidayeg sa**1 Dios** tungod sa mga maayong buhat niini ug gibadlong tungod sa mga kapakyasan. Usa ka Kalag nagpadayon sa Purity Scales!



Pagpangandam alang sa adlaw sa Paghukom!

Pagkat-on unya pagtudlo; pagpangita, pag-angkon, paggamit sa kahibalo sa tanan nga buhi.Gamita ang tanang kahibalo sa pagpuyo nga nahiuyon sa imong kaugalingon, pamilya, komunidad ug palibot. Dayon ipasa ang mga kasinatian sa kinabuhi isip pagpadayon sa kahibalo(pamilya, trabaho).

Basaha, sunda(balik-balik nga basahon, sabton, hunahunaa, dayon buhata), i-promote(isulti sa tanan)ang'**Nagpadayag sa Balaod 1 Diyos**ni pinakabag-o nga 'Mensahe'!Isalikway ang tanang ubang relihiyosong publikasyon.Pagkabig sa mga dili magtutuo!

Mangin Maayo kag may tulubagon**Silotan ang hawla Daotan!!!**

Ang usa ka 'Purity Scale' nagtimbang sa maayong mga buhat sa usa ka Kalag ug kini dili maayo nga mga buhat.Naghimo kini sa usa ka Kalag nga buhion ang iyang mga binuhatan.Ang mga kasinatian sa kinabuhi sa Kalag gibalhin ngadto sa 'Life Experience Vault'.



Ang mga kasinatian sa Kinabuhi sa Usa ka Kalag gibalhin ngadto sa Purity-Scales:

Mga lakang sa wala nga kilid
Maayo mga buhat



Tuo nga kilid
mga lakang**mga sayop**

Ang wala nga bahin anaa sa ubos (ê) daghan pa ang imong nahimo**Maayo**.Ang tuo nga bahin anaa sa ubos (ê) daghan pa ang imong nahimo**mga sayop**.

Purity-Scales:wala nga bahin sa ubos (ê) daghan pa ang imong nahimo**Maayo**.

Gibuhi sa imong kalag ang tanan nga maayong mga butang nga imong nahimo ug ang maayong mga pagbati nga gibati sa usa ka nakadawat sa imong maayong buhat.Dili lang ibalik sa imong kalag ang maayong mga pagbati nga gibati sa nakadawat sa imong maayong buhat kondili ang kalipay usab nga gibati sa iyang pamilya, mga higala ug mga binuhi.Ang imong maayong mga pagbati mahimong ipaabot pinaagi sa mga pag-ampo gikan sa nakadawat sa imong maayong buhat nga naghangyo **1Diossa** pagpadaghan sa **ibalik ang maayo**kasinatian.

Purity-Scales:Ang tuo nga bahin anaa sa ubos (ê) daghan pa ang imong nahimo**mga sayop**.

Imong ibalik ang pag-antos ug kasakit nga gibati sa imong mga biktima.Dili lang nimo ibalik ang pag-antos ug kasakit sa imong direktang biktima kondili ang pag-antos ug kasakit sa dili direkta nga mga biktima.(pamilya, higala, binuhi...).Ang imong kasakit mahimong madugangan pinaagi sa mga pag-ampo gikan sa mga biktima nga mangutana **1Diossa** pagpadaghan**ibalik ang daotan**mga buhat.

Pananglitan.Si John Howard usa ka Bully gikan sa Down under.Usa ka malupigon nga misulong sa 4 ka mga nasud uban sa iyang kriminal nga mga Kapikas! Ilang gilugos, gitortyur, gisamaran ug gipatay(bata, anak, inahan, amahan, apohan)10 ka libo ka mga tawo! Giguba, gitulis ang mga trabahoan, eskwelahan, balay nga nagbilin sa 100 ka libo nga walay puy-anan! Minilyon ang nahimong mga refugee.Ang dautang John mobuhi pag-usab sa pag-antos sa matag usa sa minilyon kanila. Nag-ampo si Custodian Guardian, nangutana sila**1 Diossa** pagpaminaw sa atong Relive Bad Prayer.

Sa diha nga ang buhi mohunong sa usa ka Kalagⁿang kasamtangan nga panumduman gipapas, gibalhin ngadto sa a **Vault sa mga Kasinatian sa Kinabuhi**.Usa ka Kalag karon Reincarnated ug misulod sa usa ka bag-ong pisikal nga porma sa kinabuhi.

Reinkarnasyon

Ang reinkarnasyon kay usa ka apprenticeship ni a**Kalag**padulong sa pagka-Anghel. Ang pagka-Apprentice usa ka Kalag naa sa kurba sa pagkat-on nga dali sa mga sayup.Ingon usa ka sangputanan, ang kasinatian sa kinabuhi mahimong dili makab-ot sa tibuok nga potensyal niini.Ang **susamang kasinatian sa kinabuhi kinahanglang masinati**.

Ang nangaging mga kasinatian sa kinabuhi mahimong makuha gikan sa bisan unsang matang sa porma sa kinabuhi(bakterya, insekto, tanom, mananap, tawo). Ang nangaging mga kasinatian sa kinabuhi ug bisan unsang wala mahuman gigamit aron mahibal-an ang sunod nga misyon sa usa ka Kalag ug kung diin nga porma sa kinabuhi kini na-reinkarnasyon.(dili kinahanglan tawo).



Usa ka KalagⁿAng mga Kasinatian sa Kinabuhi natipon hangtod adunay igo aron makompleto ang Apprenticeship ug mahimong Anghel.Ang reinkarnasyon matapos kung ang Kalag nahimong usa ka **Anghel**(Walay katapusan)nga adunay inipinitibo nga kinabuhi human sa**Langit**.

Anghel

Usa ka bag-ong kwalipikado nga Anghel giabiabi sa Langit pinaagi sa **1 Dios**, nahimong Eternal ug gihatagan ug langitnong kalipay 1st niini mao ang '**Anghel nga Tigbantay**'. Sa matag higayon nga ang usa ka bag-ong Anghel mahimong usa ka Eternal. Adunay dako kasadya (musika, kanta, sayaw, katawa,...) sa Langit.



'**Anghel nga Tigbantay**' (GA) monitor kung giunsa pag-uswag ang misyon sa usa ka Kalag. Ang GA manghilabot kung ang usa ka kalag nahisalaag gikan sa iyang misyon o mga panghitabo nga naghulga sa iyang misyon. Mga pamaagi sa pagpanghilabot sa GA: konsensya, mga milagro, panan-awon. **Matikdi!** Ang mga GA mao ra ang mga Anghel nga makahimo sa ilang kaugalingon nga makita sa mga tawo ug sa tanan nga mga binuhat.



Ang usa ka Kalag nakahuman sa iyang misyon, a **Anghel nga Tigbantay** nagsulti niini nga ang Adlaw sa Paghukom haduol na. Gihubit sa folklore kini nga pamatasan sa usa ka Guardian Angel ingon usa ka Reaper o Anghel sa Kamatayon! Giputol sa usa ka Kalag ang bugkos niini sa lawas niini. Flashbacks 'nahitabo ang Kalag nagsugod sa paglihok padulong sa usa ka mainit nga hayag nga tanan nga naggakos nga kahayag.



A **Tigbantay sa ganghaan** nakahukom kung dawaton ba ang usa ka Kalag o ipadala kini pagbalik. Gisusi sa usa ka Gatekeeper ang matag umaabot nga Kalag kung nahuman na ba kini sa misyon ug kinahanglan, nga mosulod. Kung ang usa ka misyon wala mahuman ang Kalag mobalik sa lawas (walay lawas nga balikan, gi-assign ug bag-ong lawas).



Tigbantay sa ganghaan magdumala sa Adlaw sa Paghukom, Purity Scale, Life experiences Vault ug supervise Guardian Angel.

Naa pay laing Angel (komplikado kaayo nga masabtan sa mga mortal).

1 Dios Ang espirituhanon nga uniberso mao ang '**Langit!**' Ang langit diin ang Kalag nahimong '**Walay katapusan!**' **1 Dios** nagtawag sa walay katapusan: '**Anghel!**'



1 Ang nagkalapad nga Uniberso sa Diyos gusto ug daghang Anghel!

Namatay

Ang namatay nga tawo adunay usa ka komunidad human sa kinabuhi: Estate, Pagpadayon sa Kahibalo, Kabilin ug Tradisyon. Ang kabtangan nagpasa sa natipon nga kahibalo, mga kasinatian sa kinabuhi, kabilin, tradisyon sa pamilya ug mga memorabilia. Ang kabtangan dili moagi sa Posisyon (natapos sa kamatayon), Gahum (natapos sa kamatayon), ang tanan nga Bahandi moadto sa Kita sa Gobyerno. Ang mga tawo nga makapanunod sa gahum sa bahandi makapanunod usab sa utang ug sad-an. Sila adunay tulubagon!



Usa ka namatay nga tawo nga nagpadako sa mga anak (nag-iya, gisagop, nag-amuma) nahimong 'Immortal'! Kadtong wala, 'Ayaw'! Ang mga bata naghimo kanimo nga 'Imortal'!



AS it is WRITTEN It Shall BE

